



PROTOKOLL

STUDIERÅDSMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2025-01-27

KL. 17:15.

KALLADE:

Ordförande:

Vice ordförande tillika justerare

Utbildningsansvarig tillika sekreterare:

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Arvid Sandström

Lovisa Loveby

Mathias Käck

Ellen Svensk

Alice Blennerud

Gustaf Heidenberg

Jasmine Carlsson

Chiara Bergmark

Samuel Gustafsson

Malou Currivan

Elvira Lind

Sofia Hallgren

Klara Jenssen

1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Arvid Sandström öppnade mötet kl. 17:27

2 § ADJUNGERINGAR

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET

Rådet godkände kallelseförfarandet.

4 § FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Bilaga Dagordning 25-01-27

Rådet beslutade

Att fastställa dagordningen

5 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDEN

Bilaga: Dagordning 24-12-02, 24-12-16

Rådet beslutade

Att lägga protokollen till handlingarna.

6 § MEDDELANDEN



Ordförande:

- T3-enkätresultat
- Andra kan ha svarat
- Gdpr problematik

- Kursutvärderingstävling
- Möte med överbibliotekarie
- Kursrapportmöte
- Ändringarna på T1

Utbildningsansvarig:

- Kursrapportmöte
- Pratad med nya studenter på välkomstföreläsning
- Utbildning för skyddsombud
- Börjat sälja lagböcker
- Presenterat för internationella studenter

Ellen Svensk:

- Slutkursråd T6
 - Dubbelkommando uppskatat. Prefekt vill ta bort

Elvira Lind

- Student har missats administrationen. Inst fel ska inte drabba student.

LM

- Lite om vissa personers inställning till kursen
- Kritik mot litteratur i offentlig upphandling
- Somnade under sem

Alice blennerud

- fråga om pm stuga

7 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT

8 § LÄGESRAPPORTERING FRÅN ARBETSGRUPPERNA

fördjupning

Börjat arbete med att ta fram ett syfte för gruppen. En ide var att de ska kolla hur studenter väljer kurserna då många kurser faller bort för att för få söker.

Känns lite dåligt att det är lotteri till de populära kurserna som man kan bli antagen till. Vill man fördjupa sig så borde man ta med annat i beaktning. Budget spelar in i detta.

Internationella:

Trygghet för de internationella studenterna att de kan komma till oss med frågor om studierna. Social gemenskap får de via nationerna. Ett problem är att många internationella studenter inte vet att vi finns. Vi är med i höst på welcoming days vilket kan öka vår synlighet för internationella studenter.



9 § DISKUSSIONSPUNKT: RISKINSAMLING OMLOKALISERINGSPROJEKT GT

Bilaga: Riskinsamling – GT

Bakgrund: Vi har tidigare diskuterat frågan om den ev. flytten av två institutioner till gamla torget, och nu har dels alla berörda institutioner och studentkårer (vi och Uppsala Studentkår) blivit anmodade att genomföra en riskinsamling för denna flytt. Jag har inlett arbetet, men tar gärna era synpunkter på det jag skrivit hittills, samt tar gärna emot förslag på tillägg! Den stora frågan för oss är ju undervisningssalar och studieplatser, eftersom detta skulle innebära att GT får 600 nya studenter som ska ha undervisning och ha någonstans att plugga --> Det kommer isåfall bli än mer trångbott på GT, TG1 och 7 samt munken.

Ifall denna flytten sker så kommer jur.faks hyra för GT sänkas med ca. 500 tkr per år eftersom fler delar på hyra, MEN: i och med dessa diskussioner har det även aktualiserats att ändra den s.k "fördelningsnyckeln" mellan institutionerna när inköp görs. I denna fråga har jur.fak blivit totalt överkörd, och detta skulle innebära att alla kommande kostnader för ex. nya salar på intendenturen GT fördelar 60% på oss, oavsett om vi kommer kunna nyttja salarna eller inte, så i det långa loppet kan detta bli en riktig förlustaffär för vår fakultet, vilken redan i dagsläget har pressad ekonomi.

Diskussion:

Bilagan gick igenom. Badhuset var anpassat för jur.fak. vi hamnar på eko för att det redan är trångt om denna flytt sker kommer det bli ännu mer trångbott. Det är ett av de största problemen med basgruppsmötena, vi får inte plats. Basgruppsmöten är det som juristprogrammet och LM bygger på och det borde förenklas av fakulteten inte försvåras.

Den långsiktiga planen är att undervisningen ska flytas men till en början ska det fortsätta vara på EP.

Inga fler inspel i riksinsamlingen från studentrådet.

10 § DISKUSSIONSPUNKT: HANDELSRÄTTENS ORGANISATORISKA PLACERING

Bakgrund: Under flera år har det diskuterats på jur.fak och sam.fak om handelsrätten egentligen borde ligga hos jur.fak, eftersom att dessa kurserna till en stor del är juridiska. Problemet med dessa kurser är att de länge inte varit särskilt lönsamma, och i det nuvarande läget där fakulteten redan idag går minus på den utbildningen vi redan bedriver, kan det tänkas vara en mindre bra idé att ta över dessa kurser och ev. öka vårt underskott. Därtill plågas fakulteten redan idag av underbemanning vilket ex. syns på lantmäteriprogrammet, och detta kan tänkas bli värre om vi tar över än fler kurser. På tisdag 28/1 ska handelsrätten



upp för beslut på fakultetsnämnden, varför jag tänker att det är bra om vi intar en gemensam ställning som jag och Mathias för fram på mötet.

Diskussion:

Det är bara för forskningens skull, det går inte ihop på Gu. Det ekonomiska ska täckas av samfak. Mångfacetterat problem bra med många studenter. Men svårt med studiebevakning. De som kommer över till oss på papper kommer inte att lämna ekonomerna.

Det konstaterades att detta kommer att vara ett bra lyft för forskningen på juridiska fakulteten då den delen komma att täckas av samfak. Men samtidigt så kommer grund utbildningen kanske att förlora pengar i värsta fall upp till 1,5 miljoner per år. Samt att de ekonomistudenter som kommer att påverkas inte kommer att bli medlemmar hos oss utan kommer att stanna kvar hos ekonomerna.

Det kan även bli problem med den framtida studiebevakningen då vi inte har samma naturliga koppling till dessa studenter.

Även situationen för alla studenter diskuterades då den redan är ansträngd särskilt på vår institution, om det kommer fler studenter kan den bli ännu svårare.

Till sist konstaterades det att fakulteten inte har några svar vad det gäller riskerna för studenterna om budgetten för oss måste dras åt ännu mer då den effekten kommer att bli större för oss än för lärarna. Samt att det redan är bemanningsbrist på jurfak, kan detta leda till ännu större problem?

11 § ÖVRIGA ÄRENDEN

- T5 T6 har bytt ombud.

12 § ORDET FRITT

13 § MÖTETS AVSLUTANDE

Arvid Sandström avslutade mötet kl20:00